
Bestyrelsesmøde den 11. december 2023, kl. 18.30

Til stede: Birgit, Henrik, Lisabeth, Helle, Heidi,

Fraværende: Bjarne, Lone

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Godkendelse af referat
Godkendt

3. Nyt fra formand
Der er flere nye HF, som har tilmeldt sig og betalt via hjemmesiden. De to ”hold”
årskontingent og passivt medlemskab skjules. Der er udarbejdet en oversigt over
kontingent og træningsgebyr for 2024

4. Nyt til/fra udvalgene
Trænerkoordinatoren – Helle oplyste, at der er tilmeldt 9 HF til fortsætterhold i 2024.
Hanne og Helle har haft Kirstens hold med i træningen de sidste træningsgange i
november. Thomas tager et hvalpehold i starten af året.
Huskoordinatoren – Lisabeth er startet på at bogføre i Klubmodul. Der har været
arrangeret klubmesterskab, julefrokost og julemærkemarch
Kassereren – Heidi har booket hjælp til årsafslutning den 11/1, så lager skal være
opgjort inden da.
Sekretær – Birgit oplyste, at Anette har talt med Kyno Rehab om at komme til en
medlemsaften, hvor firmaet vil komme og fortælle om deres behandlinger, og hvad det
kan gøre for hunden. De skal have 1.500 kr. for denne gennemgang. Bestyrelsen må
desværre takke nej til tilbuddet, da det ikke forventes, at der vil være tilstrækkeligt med
deltagere, så det kan løbe rundt uden udgift for klubben.

5. Generalforsamling den 28. januar 2024
Udkast til formandens beretning blev gennemgået. Henrik og Birgit udarbejder
indkaldelse til generalforsamling 2024



6. Aktivitetskalender 2024
Punket udsættes til 1. møde i den nye bestyrelse

7. Hoopers uddannelse/hold
Thomas har et ønske om at tage overbygningen i Hoopers. Bestyrelsen vil bede Thomas
om at undersøge, hvor i DcH uddannelsen kan tages, hvad uddannelsen koster og hvad
det vil koste i indkøb af materialer til evt. opstart af hold

8. Eventuelt


